
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 8. oktober 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 5
Mener ministeren, at der vil være nogen problemer i forhold til EU-retten, hvis
Danmark erstatter den nuværende chokoladeafgiftslov med den tilsvarende
finske lov om sötvarer for så vidt angår den del, der vedrører toldtarifferne
1704, 2106 og 1806? Vil ministeren i sit svar redegøre for, hvilke provenu-
mæssige konsekvenser det vil få for statskassen, hvis man erstatter den dan-
ske lov med den finske? Hvilke produkter og produktkategorier vil blive undta-
get fra beskatning, hvis man indfører den finske lov i stedet for den danske?
Hvilken betydning vil det have for grænsehandlen, hvis man indfører den fin-
ske lov i stedet for den danske? Hvilke provenumæssige konsekvenser vil det
have, hvis man indfører den finske lov i stedet for den danske, men bevarer
de nuværende danske afgiftssatser for toldtarifferne 1704, 2106 og 1806?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Brian Mikkelsen (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Brian.Mikkelsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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